
U okviru komentara na dobivene odgovore, Mirsad Mešić uputio je inicijativu 

Kolegiju Predstavničkog doma koja glasi: 

 „Predlažem Kolegiju Predstavničkog doma Parlamentarne skupštine BiH da se na jednu od 

sjednica u septembru 2012. godine uvrsti tačka: Informacija o sudbini lakokvarljivih roba 

oduzetih u upravnom postupku, odnosno u vezi s počinjenim prekršajima od strane Uprave za 

indirektno oporezivanje BiH.“ 
 


